
 

 

 

 

 

Data i hora 

Dimecres 9 de juny a les 17 hores 

 

Temes a tractar 

1. Canvi empresa menjador. 

2. Canvi gestió extraescolars. 

3. Final de curs 

4. Planificació curs 21-22 

5. Informacions vàries. 

6. Precs i preguntes. 

 

1. Canvi empresa menjador. 

 

Fa un temps que s’està valorant el canvi de l’empresa que gestiona el menjador 

degut a que l’empresa actual genera moltes incidències en organització, 

cobrament dels rebuts, seguiment de l’escola.... L’equip de monitoratge i de cuina 

es valora molt positivament però les dificultats de caire administratiu i de gestió es 

fa, des de fa dos cursos, bastant insostenible.  

 

S’informa que a dia d’avui els monitors i monitores encara no han cobrat la 

darrera mensualitat. Des de la comissió de menjador s’està treballant perquè ho 

facin el més aviat possible.  

 

Darrerament aquesta empresa ha decidit crear, de manera unilateral, sense 

comptar amb l’aprovació de la comissió de menjador, una app perquè les famílies 

facin els pagaments, demanant que introdueixin un número de targeta. Tant 

l’AMPA com l’escola no estan d’acord a fer ús d’aquesta app ja que no es 

considera convenient el fet d’haver d’introduir una targeta de crèdit i les possibles 

dificultats per gestionar els rebuts donada la gestió que en fan. 



 

Amb les famílies que no han fet pagaments pendents a través de la app s’ha 

pactat la possibilitat de fer-ho per transferència bancària, caldrà contactar via mail 

amb empresa per tal que els facilitin compte on fer la transferència. 

 

Per buscar alternatives, s’ha anat fent cribratge de diferents empreses (8) i s’han 

fet dues sessions a nivell de comissió de menjador entre tres que van ser 

seleccionades. Finalment, el passat 1 de juny, es va confirmar en consell escolar 

de centre,  el canvi d’empresa.  

 

L’opció escollida pel curs vinent tindrà contracte per un any per tal de valorar com 

funciona i poder decidir la seva continuïtat en cursos futurs. Segons el parlat es 

mantindria el preu, el nombre de monitors, milloren menús (més equilibrats, més 

aliments ecològics, consulta directa amb nutricionista per fer menús). 

 

Properament s’informarà al consell escolar del nom de l’empresa que farà la 

gestió a partir del proper curs.  

 

Des de la comissió de menjador comenten que si algú es vol afegir a formar part i 

ajudar es posin en contacte amb AMPA. 

 

2. Canvi gestió (d’algunes) extraescolars.  

 

L’AMPA també canviarà l’empresa que gestiona algunes de les activitats 

extraescolars. Actualment Pere Tarrés s’encarrega però es valora que la gestió 

està bastant deixada. Quan algun monitor no pot venir a fer l’activitat, no s’informa 

o s’informa tard i sense possibilitat de buscar substitució. Això ha fet que molts 

dies l’AMPA hagi gestionat la substitució e maner interna.  

 

Per aquests motius es veu la necessitat de comptar amb una empresa nova, de 

proximitat, que gestioni tot plegat.  

 



 

Després de fer un cribatge final amb 3 empreses, s’ha decidit contractar l’empresa 

Prat Actiu perquè sigui qui ho faci. S’encarregaran de posar un coordinador al 

centre, gestionar monitoratge, substitucions, etc. 

 

En principi es mantindran les propostes d’activitats. Es vol  intentar ofertar les 

propostes si hi ha demanda. 

Es mantindria Kiths per anglès i i CB Prat per bàsquet i per si es poden recuperar 

d’altres com escacs o noves tecnologies.  

 

 

3. Final de curs 

 

L’últim dia de classe, el 22 de juny, s’enviarà a les famílies via correu electrònic el 

2n informe a Infantil i l’informe de 3r trimestre de primària.  

Els alumnes de primària, a més a més, portaran, en paper, l’informe final de nivell 

ja que al ser prescriptiu ha de sortir signat i segellat.  

Els alumnes de 6è que han fet les Competències Bàsiques rebran els informes un 

cop ens arribin  a l’escola, a partir del 5 de juliol. Aquets curs s’entreguen més tard 

perquè al ser de correcció digital s’ha endarrerit tot el procés. 

 

També es donarà el grup on aniran els alumnes que es barregen (EI5, 2n i 4t). Els 

llistats generals dels grups es penjaran el dia 22 a les 13h al taulells informatius 

més propers a les portes d’accés d’infantil i Pau Casals. També es penjaran a les 

16:30 per l’alumnat que fa ús del menjador.  

 

 

4. Planificació curs 21-22 

 

El curs vinent sembla es mantindran gran part dels protocols d’enguany com 

entrades esglaonades, torns de pati i grups estables, etc.  

 



 

Quant a les entrades es preveu que: 

 2n i 4t entrin per Av. Montserrat 

 1r i 6è per Pau Casals (porta principal) 

 3t i 5è per Pau Casals (costat Sant Jaume).  

 Infantil per Pau Casals (CAP Ramona Via) 

 

Horaris: 8:50 1r, 2n, i 3r.   

              9:00 4t, 5è i 6è.  

 

Als grups d’infantil s’intentarà fer l’entrada per nivells però cada 5 minuts (EI5 

8:50h – EI4 8:55h – EI3 9:00h). La porta serà la mateixa que aquest curs.  

 

En relació a aquest curs, a dia d’avui els canvis previstos són:  

 

- No es prendrà temperatura.  

- Poder barrejar grups al pati sempre que portin mascareta (ús de mascareta 

el marcarà Salut). 

- No desdoblarem grups per reduir ràtios (enguany estaven desdoblats els 

nivells de 3r i 4t.) 

 

Una altra novetat pel proper curs serà la creació d’un grup extra al nivell de 4t de 

primària, per donar resposta a la manca de vacants a la ciutat en aquest nivell. En 

aquest nivell es mantindran els grups actuals (A, B i C) i a mesura que es vagin 

cobrint les vacants, el nou alumnat es distribuirà als grups ja creats.  

 

Per tant, el proper curs a l’escola tindrem 2 nivells amb triple línia, a 2n i a 4t.  

 

Com a norma general, es mantindran els germans bessons al mateix grup. 

En el cas dels grups on hi hagi barreja (actuals Ei5, 2n i 4t) , s’estudiarà cada cas 

per valorar o no la necessitat de separar els germans o les germanes bessones.  



 

A l’educació Física prioritzar a l’aire lliure però recuperar gimnàs per expressió 

corporal i activitats similars. 

No serà necessària la desinfecció de tot el material d’ús entre alumnes. 

Es mantindran 2 torns de pati.  

Es vol recuperar les colònies (Ei5, 2n, 4t i 6è) i les sortides amb normalitat. 

 

Aquestes propostes són provisionals segons normativa actual, de cara al 

setembre podria haver-hi algun canvi.  

 

Si no hi ha canvis importants no es faran reunions prèvies al setembre, es farien 

com sempre un cop iniciat el curs. 

 

S’estudiarà la forma de presentar a les famílies els nous mestres. 

 

 

- Informacions Vàries: 

 

- Fotografies grups classe: L’AMPA ha fet les fotografies dels 

grups classe que acostumàvem a donar a les famílies i feien donació per 

ONG, aquest curs no es recolliran diners per 2 raons principals: l’ONG ja no 

està activa i les famílies del centre ja van col·laborar amb les cooperatives de 

5è. Les fotografies seran un regal de l’AMPA. S’explica també que a les 

fotografies els alumnes surten amb mascareta tot i que la normativa actual (4 

de juny) donava l’opció de fer-les sense, però el dia que es van fer (3 de juny) 

aquesta normativa no estava vigent. 

 

- Comiat 6è: amb la  nova normativa les famílies dels alumnes 

de 6è podran accedir al pati de l’escola per presenciar l’acte final del comiat, 

l’entrega d’orles. Es prepararan cadires i espais diferenciats seguint els 

protocols perquè puguin entrar pares, mares i germans dels alumnes.  

 



 

- Nova pista:  Aquest estiu ens arreglaran i renovaran la pista. 

Amb nous materials, nous esports, nous jocs, etc. que permetran diversificar 

propostes per pati i extraescolars. 

 

 

  

 

 

Precs i preguntes, 

 

Queda pendent acabar de construir el Decàleg per ús de grups de whatsapp de 

famílies. Es torna a compartir enllaç de Jamboard per poder revisar i/o afegir el 

que calgui. 

 

 

 

El Prat de Llobregat a 9 de juny de 2021 


